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@minvws.nl

) @minvws.ni]; IEEE) IEEE @minvwsni); IIEEECN

Het commentaar van BZ is dat de waarheid wel ergens in het midden ligt voor wat de Britten hier aan geven, die begrijp ik dan

ook weer®.

"Conform de Nederlandse ervaringen lijkt het niet onwaarschijnlijk dat de leveringen niet altijd helemaal volgens planning zijn,
maar er zijn ook wel degelijk verschillen: VK heeft inmiddels circa 19 miljoen personen gevaccineerd met doses van zowel Pfizer

als AstraZeneca. Vermoedelijk ligt de waarheid dan ook ergens in het midden.”

Verzonden: maandag 1 maart 2021 15:40

@minvws.nl>

@minvws.ni IESE) SEEN mins.»IE

Onderwerp: RE: [RIK] Verenigd Koninkrijk - Britten willen COVID consultaties met Den Haag

Op zich wel mooi dat de mar REheet en vervolgens zegt dat Britten ook problemen hebben met AZ......

Als dat zo is, ook in hun belang om transparant te zijn!

Verzonden: maandag 1 maart 2021 09:08

@minvws.n!>;EXEC) EXER @minvws.n >; INEEEREDN

Onderwerp: FW: [RIJK] Verenigd Koninkrijk - Britten willen COVID consultaties met Den Haag

Ter info: ging ook naar Marjolein.

Van: LON-PALEE @ninbuza.ni>
Verzonden: vrijdag 26 februari 2021 18:16

Aan: DGPZ SEE @minbuza.nl>; DGBEB JERE @minbuza.ni>; DEU JEEA@minbuza.ni>; DEU-VIRUS <|EXEI@minbuza.ni>;
IMH <BEB@ minbuza.nl>; CRISISCOORDINATOR « 2.1.
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<BERELE @ minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2 @minvws.nl>; BEAL @ minjenv.nl; 5.1.2e )
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Onderwerp: [RIJK] Verenigd Koninkrijk - Britten willen COVID consultaties met Den Haag

Kunt u dit bericht niet goed lezen? Bekijk dan de online versie. 26 februari 2021
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Rijks-Intern
Verenigd Koninkrijk - Britten willen COVID consultaties met Den

Haag
Van : LON-PA

Verzonden op 1 26 februari 2021 18:16

Land/regio : Verenigd Koninkrijk

Samenvatting

* VK toonde interesse in nieuwe bilaterale consultaties op terrein van COVID-19 tussen Londen en Den

Haag (VWS/NCTV/BZ).
* In tegenstelling tot de publieke beeldvorming zou VK net als NL/EU LS schommelingen ervaren in de

leveringen van vaccins van AstraZeneca. VK deelde hierover om binnenlandspolitieke redenen in publieke
domein tot dusver echter niets, aldusfE8 FCDO bood desgevraagd aan om na te gaan of meer

transparantie/inzicht kon worden gegeven in Britse ervaringen met leveringen van AstraZeneca.

* Britse vaccinatieprocedure uitgezonden personeel: logistieke operatie om 20.000 medewerkers

(uitgezonden, familieleden, lokaal personeel) wereldwijd vaccin aan te bieden parallel aan de uitrol van

vaccins in het VK.

Commentaar

Op basis van uitspraken van AstraZeneca en de Britse regering, is het publieke beeld ontstaan dat het VK - in

tegenstelling tot NL/EU LS - “gewoon” de AstraZeneca vaccins cfm afspraak geleverd krijgt. De claim van

BEY dat ook VK schommelingen ervaart in de leveringen van AstraZeneca is dan ook opvallend. Conform de

Nederlandse ervaringen lijkt het niet onwaarschijnlijk dat de leveringen niet altijd helemaal volgens planning
zijn, maar er zijn ook wel degelijk verschillen: VK heeft inmiddels circa 19 miljoen personen gevaccineerd met

doses van zowel Pfizer als AstraZeneca. Vermoedelijk ligt de waarheid dan ook ergens in het midden. De door

FCDO nagestreefde transparantie van VK op dit punt zou goed zijn om verdere misverstanden tussen VK en EU

op dit politiek gevoelige dossier te voorkomen.

De Britse wens om consultaties te houden op COVID terrein met betrokken vakdepartementen in Den Haag is

naar oordeel van deze post ook een goede gelegenheid om -

post Brexit — ervoor te zorgen dat VK en NL nauw

blijven optrekken in de aanpak van deze pandemie. ZMA LON speelt hierbij graag een faciliterende rol.

Bericht

Op 26 februari 2021 sprak ZMA LON (BSFEN ondersteund door ASI) me: SEK
5.1.28 en

1. bij de COVID-19 Directie van het Britse FCDO. BREEN werd

ondersteund door twee collega’s van respectievelijk COVID-19 Directie en Britse DEU (NL desk officer).
Ook de COVID-19 Taskforce van het Britse Cabinet Office was aanwezig bij het gesprek.

Bilaterale COVID consultaties

23 -- Babenadrukten beiden het belang van open communicatielijnen tussen NL en VK op COVID-19

terrein. De samenwerking in recente maanden was goed geweest random de veelheid aan (grens)maatregelen,
die vaak op korte termijn moesten worden geimplementeerd. Tegelijkertijd waren de spanningen rondom de

schaarse vaccins tussen VK en EU LS in het publieke domein hoog opgelopen in de afgelopen weken.

IEEEZ benadrukte dat NL en VK ook beleidsinhoudelijk veel van elkaar konden (blijven) leren. Zo bood de

roadmap van PM Johnson van afgelopen maandag verscheidene concrete aanknopingspunten met

handelingsopties die momenteel parallel ook in Den Haag worden onderzocht (zie voor meer detail ook LON-

2021/12). benadrukte hierop dat VK continue naar het beleid in andere landen kijkt: de “international

unit” van de COVID-19 directie binnen FCDO (circa 40 fte) heeft sinds het voorjaar als voornaamste taak



wereldwijde trends en beleidsopties in kaart te brengen in samenwerking

verwelkomde eventuele NLse inzichten (*
5.1.2e .

Desgevraagd door NL, was het VK in dat kader ook geinteresseerd in het hervatten van virtuele consultaties

tussen Londen en Den Haag op COVID terrein, om op deelonderwerpen in meer detail uit te kunnen wisselen.

mer van 2020 werden reeds virtuele consultaties gehouden met de toenmalioe IRNECNN (EXET]. VK zag een vervolg op dergelijke consultaties ook als kans voor de bilaterale relatie post-Brexit.

Britse ervaringen met AstraZeneca

IEE ross naar NL perspectief op exportautorisatieregeling voor COVID-19 vaccins. VK was bezorgd over

continuiteit in leveringen van het Nederlandse Halix (AstraZeneca vaccins). Desgevraagd gaf ASII aan dat op

dit moment geen concrete problemen bekend waren bij NL en dat VWS ook reeds in direct contact staat met de

Britse ambassade hierover. VK zei desgevraagd zelf ook in de afgelopen twee maanden veel problemen te

hebben ervaren met de leveringen van AstraZeneca, met aanpassingen in zowel volume als in de planning van

leveringen.

Momenteel zou dit nog niet tot problemen leiden, maar VK was

PAY XSI LUD) J BAIEE
aides IEE ASII gaf aan dat transparantie van VK op dit punt ook door NL gewaardeerd zou

worden. Publieke beeld dat VK - itt EU LS - vaccinaties “gewoon” cfm afspraak geleverd krijgt, leidde immers

tot enig onbegrip op het continent.

| 512
Lg toe te onderzoeken welke informatie gedeeld kon worden. Hij

benadrukte dat FCDO hier al langer op had gedrukt in Londen, om negatieve beeldvorming te voorkomen. De

onzekerheid rondom leveringen van vaccins aan het VK werd om politieke redenen tot dusver echter bewust

nit in het publieke domein gedeeld ( NIAC INNIS)
Brits vaccinatiebeleid voor ambassadepersoneel

lichtte desgevraagd het Britse vaccinatiebeleid voor ambassadepersoneel nader toe. Vaccinaties worden

oor het VK parallel aan de nationale planning uitgerold in volgorde van risicogroep/leeftijd (cfm JCVI advies).
FCDO had hiervoor samen met Department of Health in het afgelopen najaar de logistiek voorbereid, om ervoor

te zorgen dat Brits overheidspersoneel wereldwijd op het zelfde moment toegang zou krijgen tot vaccins als het

personeel in het VK zelf. Cfm de Britse planning werden sinds februari 2021 vaccins aangeboden aan personeel
> 50 jaar en personen met onderliggende gezondheidsklachten. Naar verwachting zullen vanaf medio april ook

personen <50 gevaccineerd worden (en cfm het meest recente JCVI advies van vanmiddag wordt deze groep
ook in aflopende volgorde op leeftijd gevaccineerd: 40-49; 30-39; en 18-29).

FCDQ definieerde de doelgroep als volgt: overheidspersoneel wereldwijd (defensie, diplomatiek, vakattaches),
hun familieleden (“dependents”) en lokaal personeel op ambassades. In totaal ging dit om circa 20.000

personen wereldwijd. Familieleden van lokaal personeel behoorden niet tot de Britse doelgroep. De HR afdeling
van FCDO was verantwoordelijk voor de logistieke operatie. Voor het vervoer van vaccins werd afhankelijk van

de locatie gebruik gemaakt van defensieviuchten (Afghanistan deze week bijvoorbeeld), diplomatieke koeriers

of commerciéle routes. Daar waar lokaal door het VK erkende vaccins beschikbaar waren (Pfizer, AstraZeneca),
werd personeel aangeraden daarvan gebruik te maken. Gevraagd naar omgang met niet door VK autoriteiten

erkende vaccins (van bijv.BE SE origne)- het stond medewerkers vrij hiervan gebruik te maken,
maar FCDO adviseerde - ook om aansprakelijkheidsredenen - niet actief het gebruik hiervan. PIvCdP lichtte de

Nederlandse verkenning door BZ regisseur vaccinaties toe. VK bood aan eventuele vervolgvragen in meer detail

in contact tussen hoofdsteden op te nemen. Indien gewenst kan ZMA LON faciliteren in het contact.

Onderzoeken vaccinatiepaspoorten, evenementen en internationaal reizen

De Britse onderzoeken naar respectievelijk het veilig heropenen van evenementen en het gebruik
vaccinatiecertificaten waren nog erg pril. VK was graag bereid Britse bevindingen te delen (zodra beschikbaar)
en was vice versa erg geinteresseerd in eventuele NLse inzichten. Indien Engelstalige versies van de uitkomsten

van de NLse “field labs” beschikbaar zijn, biedt ZMA LON deze graag aan bij FCDO. Hetzelfde geldt voor de (nog
te verschijnen) Kabinetsappreciatie van het advies van de NL Gezondheidsraad van 4 februari jl.

Voor wat betreft versoepelingen van internationaal reisverkeer: ook voor het VK hing het beleid grotendeels af

van de openstaande vraag of gevaccineerde mensen het virus nog kunnen verspreiden. De eerste data uit

[EEE hierover waren weliswaar veelbelovend, maar zolang dit niet hard onderbouwd was, zou het Britse beleid

vooralsnog gericht zijn op eventuele vaccinatiecertificaten in combinatie met een negatief testresultaat (en dus

geen vrijbrief voor reisverkeer zonder testverplichting). Dit uitgangspunt kon echter in komende maanden

veranderen als de wetenschappelijke appreciatie van de risico’s op termijn duidelijker zou worden.
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